
Protokół Nr XXXII/2009 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

Z dnia 30 czerwca 2009 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie Adam 
Mysiara. Stwierdził iż obecnych jest 11 radnych co stanowi wystarczające quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad sesji zaproponował radnego Tadeusza Stycznia. 
Głosowanie 11 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 2 uchwał dotyczących zmian w 
Studium Zagospodarowania Przestrzennego, nasze Studium nie jest w pełni aktualne. 
Te uchwały są kontynuacją uchwały podjętej na poprzedniej sesji w sprawie Farm 
wiatrowych. 
- wpłynął wniosek ze Starostwa w sprawie przystąpienia przez nas do Lokalnej Grupy 
Działania „Ryba Jędrzejowska”, Rada musi zdecydować czy wprowadzamy pod 
obrady i podjąć decyzję o przystąpieniu lub nie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał zgłoszone wnioski pod głosowanie 
Głosowanie 10 głosów – za 
Zaproponował jako pkty 17, 18. 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz ze zmianą: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki. 
6. Uchwała w sprawie emisji obligacji. 
7. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
8. Uchwała w sprawie przystąpienia gminy Sędziszów realizacji projektów 

systemowych w ramach Poddziałania 7.1.1. Program Operacyjny Kapitał 
Ludzki. 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XXIV/237/2008 z dnia 21 listopada 
2008 roku w sprawie określenia wysokości opłaty targowej, zasad poboru, 
określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

10. Uchwała w sprawie nadania odznaczeń gminnych „Zasłużony dla Gminy 
Sędziszów”, „Honorowy Obywatel Gminy Sędziszów”. 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Sejmiku 
Województwa Świętokrzyskiego w sprawie przekształcenia Wojewódzkiego 
Szpitala Specjalistycznego im. Św. Rafałą w Czerwonej Górze poprzez 
likwidację Poradni Kardiologicznej i Endokrynologicznej w Wojewódzkiej 
Specjalistycznej Przychodni Gruźlicy i Chorób Płuc w Kielcach. 



12. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Miasta Ruda 
Śląska  w sprawie likwidacji Publicznego ZOZ Szpitala Miejskiego w Rudzie 
Śląskiej z siedzibą przy ul. Lipa 2. 

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 
Słupia Jędrzejowska w sprawie współdziałania w realizacji zadań własnych 
gmin. 

14. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego MGOZ w 

twierdzenia sprawozdania finansowego SCK im. Jana 

 gospodarki odpadami komunalnymi Gminy 
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ania Przestrzennego Gminy Sędziszów oraz planów 
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11 głosów – za 

tokołu z poprzedniej sesji 

ów – za 

rmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji. 

Sędziszowie za 2008 rok. 
15. Uchwała w sprawie za

Pawła II za 2008 rok. 
16. Informacja o realizacji Planu

Sędziszów za 2007 – 2008. 
17. Uchwała w sprawie  aktualności Studium Uwarunkowań i Kierunkó

Zagospodarow
miejscowych. 

18. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany Studi
kierunków zagospodarowan

19. Wolne wnioski i dyskusja. 
20. Odpowiedzi na inte

 Zamknięcie 
głosowanie 

     
Ad. 2 
Przyjęcie pro
Głosowanie 
12 głos
Ad. 3 
Pan Bu
Ad. 4 
Radny J.Strzelec 
- w budżecie na oświetlenie w Przełaju było 8000zł a wykonano za 5400zł, czym to 

 koszy zapłacono 800zł, skąd były przywożone? 
było spowodowane? 
- za transport 14
Pan Burmistrz 
- do budżetu przyjmujemy szacunkowe kwoty, wykonawca podjął się wykonać za 

iezione z Lubrzy. 
mniejszą kwotę, 
- kosze były przyw
Radny T.Styczeń 
- w Krzcięcicach między posesjami Syposz – Walczak brakuje ok. 120mb rowu, przy 

a posesje. dużych opadach zalew
Radny Z. Konieczny 
- przystanki dla dzieci bardzo zarośnięte, czy ZUK mógłby wykosić te zarośla? 
- parking przy cmentarzu w Mstyczowie jest jeden wjazd, przystanek autobusowy 
został przeniesiony, są tam dreny które można przenieść i zrobić 2 wjazdy na parking. 
Radny Z. Sobota 
- mieszkańcy Zielonek proszą o usunięcie drzewa na tzw. Piekle, 



- zgłaszałem o zamontowanie 2 lamp w Zielonkach  oraz przy figurce w Boleścicach i 
nic się nie dzieje, 
- co dalej z boiskiem sportowym w Borszowicach? 
- czy PKP płaci ZUK za koszenie na ich terenie? 
Radny Z.Gładki 
- zgłaszałem o wycinkę drzew w Pawłowicach od mostu do przejazdu w Zagaju, 
podczas ostatniej nawałnicy część połamało a reszta nadal zagraża, 
- od Rynku na Zagaje na byłych stawach wierzba utrudnia widoczność , 
- Łowinia za murem byłego PGR k/Mucha wyciąć stare drzewa. 
Radny S.Łazarski 
- 11.000zł było na koszenie terenów zielonych, na Skarpie tam gdzie posadzone 
drzewka trawa do pasa, tyle razy już zgłaszałem, co trzeba zrobić żeby to załatwić? 
- trzeba się zastanowić nad ustawieniem słupa ogłoszeń k/ Dworca PKP, czy jest to 
dobre miejsce? 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- zapytał radnego Jana Psonak czy Komisja Budżetowa otrzymała sprawozdanie 
SPEC, miało być przedstawione na Radzie i miał być Prezes Spec. Przykro ale muszę 
stwierdzić że Pan Burmistrz nie wykonuje swoich zobowiązań. 
Pan Przewodniczący 
- zgłosił dziury od Marianowskiej od p. Leśniewskich do Piaskowej, 
- ul. Partyzantów po deszczu trudno przejechać, to jest niemożliwe aby takie roboty 
firmy WOJTRANS były odbierane, 
- ponowił wniosek o malowanie mostu w Rynku, 
- od CPN w prawo w stronę Swaryszowa duża dziura, proszę o zasypanie i 
wyrównanie, 
- nie wiem czy jest jeszcze gdzieś na terenie gminy taka droga jak przez Bugaj. 
Ad. 5 
Pan Burmistrz 
- fundusz sołecki jest to dodatkowy element aktywizacji środowisk wiejskich. Ustawa 
o wyodrębnieniu funduszu sołeckiego określa cel przeznaczenia środków, ostateczna 
decyzja jest sołectwa. Wszystkich podatków zbiera się 40% a gmina o wiele więcej 
przeznacza na inwestycje. My się obawiamy żeby nie było wizjonerstwa, aby nie było 
że chcemy realizować zadania oderwane od rzeczywistości. Jeśli wniosek sołectwa 
będzie niezgodny z ustawą o samorządzie, która określa zadania własne gminy i 
Strategią Rozwoju to nie może być realizowany. We wniosku sołectwa musi być 
wskazane zadanie w ramach środków wraz z uzasadnieniem , wniosek składa się do 30 
września roku poprzedzającego rok budżetowy. W ciągu 7 dni Wójt może odrzucić 
wniosek nie spełniający warunków, Sołtys w ciągu 7 dni może podtrzymać wniosek 
jeśli upoważni go do tego Zebranie wiejskie, następnie Rada Gminy rozstrzyga w 
ciągu 30 dni. Jeśli Sołtys będzie podtrzymywał to co już jest realizowane to dobrze, 
ale jeśli mają iść pieniądze na zadania odbiegające od planów to będzie rozdrobnienie 
środków i duża wyrwa dla budżetu. 
Radny T.Styczeń 
- np. będzie realizowana inwestycja gminna budowa drogi to czy można na to 
przekazać? 
Pan Burmistrz 



- tak, można dołożyć do zadania. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- fundusz sołecki to jest dalszy ciąg reformy samorządowej. W województwie 
małopolskim obserwowałem na przestrzeni 3 lat funkcjonowanie takich funduszy i jest 
to bardzo pozytywnie oceniane. W Polsce ta zmian w samorządzie nie została 
zakończona z obawy, że za dużo pieniędzy przejdzie na gminy. Gdy Premier Buzek 
zaczynał reformę to 60% budżetu było w rękach gmin i powiatów a 40% w rękach 
państwa. 2 lata temu proporcje były odwrotne. Ta ustawa ma odwrócić te niekorzystne 
tendencje wpływające na samorządy. Obecna formacja chce wrócić do początków 
czyli żeby ponownie było 60% samorząd a 40% Rząd. Ustawa chce skierować 
pieniądze gdzie najbardziej znane są potrzeby środowisk lokalnych. Burmistrz 
powiedział że wszystko co wymyśli sołectwo a będzie zgodne z tym co ja chcę to 
będzie dobre. Chciałbym aby ta inicjatywa na dole się sprawdziła, nie możemy uważać 
że sołectwo wie mniej o swoich potrzebach. Jest jedna niedogodność aby głosować 
uchwałę powinniśmy znać regulamin utworzony na bazie ustawy. W Małopolsce 
wszystkie zebrane podatki przez sołectwo są tak dzielone że o 80% decyduje wieś a o 
20% Rada Gminy. 
Pani Skarbnik 
- ustawa określa wzór jak wyliczyć wysokość funduszu na dane sołectwo, zależy to od 
liczby mieszkańców wsi i dochodów gminy za rok ubiegły. 
Pan Burmistrz 
- wcześniej nie było funduszu sołeckiego będzie on funkcjonował od 2010 roku, może 
i były takie inicjatywy gmin jak w Małopolsce. My możemy podpatrzeć dobre 
pomysły, w małych gminach jak nasza każdą rzecz rozpatrujemy wielokrotnie na 
zebraniach wiejskich, na Komisjach Rady. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- ile pieniędzy wydajemy na porządki jak koszenie , wycinki krzaków, kamień na 
drogi i tak wydajemy pieniądze tylko że teraz będzie decydować Rada  
Radny J. Wiencek 
- czy np. załatwienie kamienia wiąże się z ogłaszaniem przetargu a czy sołectwo samo 
decyduje skąd ten kamień kupi? 
Radny Z. Konieczny 
- zapytał czy w tym temacie mogą wypowiedzieć się sołtysi? 
Sołtys P. Blin 
- uważam, że fundusz sołecki byłby dobrą rzeczą dla wsi może więcej zrobimy niż 
teraz, sposobem gospodarczym można zrobić o wiele więcej i taniej. 
Radny Z.Sobota 
- jestem przeciwny, 20 lat temu też był fundusz wiejski i były z tego tytułu tylko 
kłopoty bo każdy chciał co innego i były wojny między mieszkańcami. 
Pan Burmistrz 
- nie chciałbym być odebrany że straszę wieś, dysponentów nie może być kilku. 
Zadania maja być zaplanowane i wyszacowane a po wykonaniu rozliczone, do budżetu 
musi być przyjęte konkretne zadanie. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki 



Głosowanie 
9 głosów – za 
2 głosy – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się              uchwała Nr XXXII/302/2009 
Ad. 6 
Pani Skarbnik 
- odbył się przetarg na zaciągnięcie kredytu, oferty były niekorzystne oprocentowanie 
zbyt wysokie, obligacje są tańsze i dlatego proponujemy zrezygnować z kredytu na 
rzecz obligacji. 
Przedstawiła uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych 
Głosowanie 
13 głosów – za                                  uchwała Nr XXXII/303/2009 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok – dotyczy 
Funduszu Ochrony Środowiska 
Głosowanie 
13 głosów – za                                uchwała Nr XXXII/304/2009 
- uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej – na rzecz rodziny pogorzelców 
Głosowanie  
11 głosów – za 
 1  głos – wstrzymujący się           uchwała Nr XXXII/305/2009 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy , doszły jeszcze 2 pisma z wydziałów: 
BRI – o zwiększenie o kwotę 25.000zł na bieżące utrzymanie na terenie gminy, 
RDG – o utworzenie zadania inwestycyjnego utwardzenie i ogrodzenie terenu pod 
targowisko 95.000zł. 
Odczytała treść uchwały po zmianach. 
Radny J. Psonak 
- poprosił o ksero pierwszej części uchwały ze zmianami dla radnych 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                   uchwała Nr XXXII/306/2009 
Ad. 8 
Radna B. Wójcik 
- zgłosiła wniosek aby do Programu Kapitał Ludzki weszły osoby bezrobotne. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
3 głosy – wstrzymujące się 
Radny J.Wiencek 
- na posiedzeniu Komisji stałych padła propozycja aby w obsłudze projektu w miarę 
możliwości brały udział osoby bezrobotne, gdzie to miało być zapisane? 
Pani M. Zapiór 
- umowa jest podpisana, przedstawiła osoby które będą prowadziły. 
Radny J.Wiencek 



- miał być zrobiony sondaż w firmach jakie zawody są potrzebne na terenie gminy, z 
poprzedniego Programu nikt nie podjął pracy. 
Pani M.Zapiór 
- współpracujemy z PUP i Zakładem Doskonalenia Zawodowego, przez nich 
organizowane są kursy dla spawaczy, pilarzy, kierowców wózków spalinowych. 
Radny J.Strzelec 
- gmina powinna stworzyć takie warunki aby te szkolenia robili u nas na miejscu bo 
niejedna osoba nie ma pieniędzy na dojazd. Powinien być kontakt z pracodawcami 
jakie zawody są potrzebne. 
Radny W. Tabor 
- Pani księgowa powiedział że lista osób do obsługi została już przekazana, na jakiej 
podstawie skoro uchwałę podejmujemy dzisiaj? Ile osób jest koordynujących? 
Pani M. Zapiór 
- to są pracownicy OPS, Koordynatorem jest Kierownik. 
Radny J.Strzelec 
- wykonanie uchwały powierzamy Burmistrzowi. 
Radny T.Styczeń 
- przyjęliśmy wniosek radnej żeby w obsłudze Projektu były osoby bezrobotne. 
Pani M. Zapiór 
- osoby te muszą mieć wymagane uprawnienia. 
Pan Burmistrz 
- możemy takich projektów nie realizować, aktywizację bezrobotnych robią OPS, PUP 
robi szkolenia bardziej specjalistyczne. Cieszę się że nasz OPS wystąpił z taką 
inicjatywą, obsługi nie może prowadzić osoba z zewnątrz bo odpowiedzialność za 
realizację i rozliczenie bierze na siebie Koordynato, Burmistrz i Skarbnik. Możemy 
nie realizować ale ze swej strony robimy wszystko żeby pomóc bezrobotnym w 
różnych formach. Organizujemy prace interwencyjne, roboty publiczne, staże , prace 
społecznie użyteczne. Bardzo proszę zrozumieć że do obsługi i rozliczenia nie 
możemy przyjąć osób z zewnątrz. Przy następnym projekcie możemy inaczej to 
poukładać, też uważam że Kierownik jest a nie powini9en. W czasie kontroli to ja 
odpowiadam. 14 osób może skorzystać ze szkoleń, proszę ogłosić informację na 
stronie WWW . 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- ile środków jest dla pracowników obsługi na wynagrodzenie a ile na somo szkolenie 
Pani M. Zapiór 
- 66tys. dla bezrobotnych, 17tys. zasiłki, 80tys. wynagrodzenie i zakup sprzętu. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- jestem przeciwny postawieniu tak sprawy , do obsługi nie mogą być ludzie z 
zewnątrz z drugiej strony jest nieetyczne żeby pracownicy OPS brali dodatkowe 
wynagrodzenie. Naganne jest to że mamy przegłosować coś co zostało już dawno 
ustalone. Dyskusja jest bezsensowna jeśli mamy tak postępować, jeśli traktuje się nas 
jak maszynkę do podnoszenia rąk. 
Radny W. Tabor 
- ile osób z ubiegłego roku jest również w obsłudze Projektu na 2009? Czy nie można 
było zmienić zespołu żeby nie było tych samych osób? 
Pani M. Zapiór 



- koordynatorem jest kierownik OPS, księgowa i pracownicy, są również inni. 
Radny J. Strzelec 
- nikt nie ma odwagi powiedzieć o co chodzi, w ubiegłym roku był taki projekt zespół 
do obsługi pieniądze wziął a z grupy bezrobotnych nikt nie znalazł zatrudnienia, to 
znaczy że zespół źle robił. 
Radna B. Wójcik 
- dlaczego Burmistrz sądzi że bezrobotni są niewykształceni, OPS ma służyć pomocy 
bezrobotnym. Ze szkoleń korzystało 14 osób a reszta poszła na wynagrodzenie, nie 
oszukujmy się Program jest robiony pod siebie. Kierownik i księgowa jeśli musi być 
niech będzie a pozostali z bezrobotnych. Najlepiej dać Radzie gotowca do 
przegłosowania. 
Pan Burmistrz 
- w takim działaniu nie mogą brać udziału bezrobotni bo jest to bardzo skrupulatnie 
sprawdzane. 
Radna B.Wójcik 
- jeśli mamy być tacy ślepi i głusi to po co jest Rada. 
Pan Burmistrz 
- te projekty miękkie na tym polegają, że są to największe możliwości dorobienia, UE 
określa próg na co mają iść środki. Może trzeba było wcześniej się z tym zapoznać, 
zmienić ludzi do obsługi. Proszę aby tą uchwałę przegłosować a to co można poprawić 
stosować na przyszłość. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- żeby złożyć wniosek to powinna być uchwała a dopiero projekt. 
Pan Burmistrz 
- nie wiem na szybko czy tak jeśli jest racja to tak będziemy na przyszłość robić. 
Radny J. Strzelec 
- przyjęliśmy wniosek że mają tam być bezrobotni a Burmistrz mówi, że nie mogą to 
co z wnioskiem? 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- zrozumiałem, że wniosek jest do protokołu a nie do uchwały , wniosek jest na 
przyszłość jak tworzyć projekt aby zatrudnić bezrobotnych. 
Radny W. Tabor 
- proszę podać liczbę osób powtarzających się z 2008r w projekcie na ten rok. 
Pani M. Zapiór 
- 8 osób powtarza się, 2 osoby nowe. 
Pan Burmistrz 
- przyjąłem do wiadomości aby na przyszłość dopilnować żeby osoby do obsługi nie 
powtarzały się. 
Radna B. Wójcik 
- powtórzyła swój wniosek, w piątek Księgowa OPS powiedziała że jest w trakcie 
układania listy osób do obsługi, jeśli nie da się zatrudnić bezrobotnych to przynajmniej 
obsługa niech się zmieni. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do realizacji projektów 
systemowych w ramach Poddziałania 7.1.1. Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
Głosowanie 



8 głosów – za 
1 głos – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się                 uchwała Nr XXXII/307/2009 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę zmieniającą uchwałę własną Nr XXIV/237/2008 z dnia 21 
listopada 2008 roku w sprawie określenia wysokości opłaty targowej, zasad poboru, 
określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso – zmiana dotyczy osoby 
pełniącej funkcję dodatkowego inkasenta w razie nieobecności stałych inkasentów w § 
3 pkt. 2 skreśla się nazwisko Pani Bogumiły Tomczyk a wpisuje się Pani Danuta 
Kluska. 
Głosowanie  
9 głosów – za                                uchwała Nr XXXII/308/2009 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie nadania godności „Honorowy Obywatel dla Gminy 
Sędziszów, „Zasłużony dla Gminy Sędziszów” 
Głosowanie 
8 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                       uchwała Nr XXXII/309/2009 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Sejmiku 
Województwa Świętokrzyskiego w sprawie przekształcenia Wojewódzkiego Szpitala 
Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej Górze poprzez likwidację Poradni 
Kardiologicznej i Endokrynologicznej w Wojewódzkiej Specjalistycznej Przychodni 
Gruźlicy i Chorób Płuc w Kielcach. 
Głosowanie 
8 głosów –za 
1 głos – wstrzymujący się                       uchwała Nr XXXII/310/2009 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Miasta Ruda 
Śląska w sprawie likwidacji Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala 
Miejskiego w Rudzie Śląskiej z siedzibą przy ul Lipa 2. 
Głosowanie 
7 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                     uchwała Nr XXXII/311/2009 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 
Słupia Jędrzejowska w sprawie współdziałania w realizacji zadań własnych gmin 
związanych z zaopatrzeniem w wodę, kanalizacją i usuwaniem oraz oczyszczaniem 
ścieków komunalnych. 
Głosowanie 
11 głosów – za 



1 głos – wstrzymujący się                 uchwała Nr XXXII/312/2009 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego MGOZ za 
2008 rok. 
Głosowanie 
12 głosów – za                                   uchwała Nr XXXII/313/2009 
Radny J. Strzelec 
- udzieliliśmy absolutorium Burmistrzowi, gdyby było coś źle to nie byłoby w 
porządku. 
Pani Sekretarz 
- w ciągu 3 miesięcy od bilansu Rada ma obowiązek zatwierdzić sprawozdania. 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SCK za 2008 
rok 
Głosowanie 
13 głosów – za                                   uchwała Nr XXXII/314/2009 
Ad.16 
Pani H. Barska 
- realizujemy Program gospodarki odpadami w gminie i zgodnie z obowiązującymi 
przepisami mamy obowiązek  przedstawić informację z realizacji Planu ( w załączeniu 
informacji z realizacji Planu). 
Ad. 17 
Pan Burmistrz 
- przedstawił uchwałę w sprawie aktualności Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Sędziszów oraz planów miejscowych. 
Głosowanie 
12 głosów – za  
1 głos – wstrzymujący się                uchwała Nr XXXII/315/2009 
- uchwała o przystąpieniu do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- nie byłem na wspólnym posiedzeniu Komisji, uważam że powinien być zapis o 
finansowaniu zmian w Studium jak na poprzedniej sesji że nie będzie nas to obciążało. 
Pan Burmistrz 
- finansowanie Studium jest wyłączną właściwością gmin, nie mogą inne podmioty. 
Uchwała upoważniała Burmistrza do podpisania porozumienia.  Po podjęciu uchwały 
przez Radę dzisiaj co do zmian w Studium, wybierzemy wykonawcę on określi koszty, 
przekażemy informację zainteresowanym firmą i będziemy oczekiwać na przekazanie 
pieniędzy w formie darowizny na rachunek budżetu i dopiero wtedy będę się czuł 
zobowiązany do podpisania umowy. Po wpłaceniu na sesji wprowadzimy do budżetu i 
wtedy podpiszę umowę. Gdyby się jeszcze jakaś miejscowość pojawiła to żebyśmy 
mieli taką możliwość. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 



13 głosów – za                        uchwała Nr XXXII/316/2009 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo ze Starostwa o przystąpienie do tworzonego Stowarzyszenia Lokalnej 
Grupy Rybacka pn. „Jędrzejowska Ryba”. 
Radny J. Wiencek 
- w piątek otrzymaliśmy informację, że trzeba będzie wpłacić składki, czy już jest 
określone ile? Lokalna Grupa Działania „Gryf”do której należymy wystąpiła do nas o 
pożyczkę. 
Radny M. Gliwiński 
- co możemy skorzystać jeśli przystąpimy? 
Pan Burmistrz 
- jest możliwość na odnowę grobli, drogi dojazdowe. 
Radny S. Łazarski 
- w całym kraju ma być przyjętych 12 ofert, my nie jesteśmy liczącą się gminom w 
tym zakresie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie projekt uchwały o przystąpieniu Gminy Sędziszów do 
tworzonego Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Rybacka  „Jędrzejowska Ryba” 
Głosowanie 
Za – 0 głosów 
Przeciw – 13 głosów 
Ad. 19 
Nie zgłoszono żadnych wniosków. 
Ad. 20 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
T. Styczeń – w sprawie rowu wystąpimy z pismem do Powiatu. 
Z.Konieczny – proponuję aby o miejsca gdzie są przystanki ludzie sami zadbali, a tam 
gdzie są oddalone my zrobimy, 
- w sprawie dren przy cmentarzu w Mstyczowie rozeznamy. 
Z. Sobota – wystąpimy o wycinkę drzew przy drodze do p. Podsiadło, 
- 2 lampy w Zielonkach będą zamontowane, 
- przy kapliczce na razie nie bo jest to inwestycja i potrzeba ok. 25.000zł, 
- PKP nie płaci do ZUK za koszenie na ich terenie, 
- jeśli chodzi o boisko i plac zabaw to jeszcze do Lidera nie ma wniosków. 
Z. Gładki – drzewa w Pawłowicach będą stopniowo usuwane, 
- dziko rosnącą wierzbę pracownicy w Wydziału BRI usuną, 
- za murem w Łowini  stare drzewa rozeznamy temat. 
S. Łazarski – jutro Skarpa będzie wykoszona, 
- jeśli uważacie że słup przy Dworcu jest źle ustawiony to zaproponujcie inne miejsce. 
J. Gładki – rzeczywiście zapomniałem przedstawić sprawozdanie z działalności SPEC, 
będzie przygotowane na następną sesję. 
A. Mysiara – ulica Piaskowa będzie wyrównana, 
- uwagi co do pracy firmy Wojtrans na Partyzantów przekażemy do zastanowienia, 
- most przy Jędrzejowskiej będzie malowany, 



- dziura przy CPN do zasypania, 
- droga w Bugaju stan fatalny, my robimy 700m i będzie połączenie. 
Radni Strzelec i Tabor otrzymają odpowiedzi na piśmie. 
Ad. 21 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XXXII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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